

AMENDMENT TO BILL NO. 44

MODIFICATION DU PROJET DE LOI NO 44

MOVED BY:  
MOTION DE :

The Honourable Nils Clarke, Minister of Highways and  
Public Works  
L'honorable Nils Clarke, ministre de la Voirie et des  
Travaux publics

THAT Bill No. 44, entitled *Traffic Safety Act*, be amended by replacing clause 215 at page 190 with the following:

QUE le projet de loi n°44, intitulé *Loi sur la sécurité routière*, soit modifié par remplacement de l'article 215, à la page 190, par ce qui suit :

**215 Facial recognition to verify identity**

**215 Reconnaissance faciale pour vérifier l'identité**

(1) In this section

(1) La définition qui suit s'applique au présent article.

"**facial recognition software**" means software that measures the unique invariable characteristics of a person's face and compares them with other such measurements of the same person or other persons. « *logiciel de reconnaissance faciale* »

« **logiciel de reconnaissance faciale** » Un logiciel qui permet de mesurer les caractéristiques uniques et invariables du visage d'une personne et les compare à d'autres mesures semblables de la même personne ou d'autres personnes. "*facial recognition software*"

(2) In accordance with the regulations, the registrar may, only in exercising their powers and performing their duties and functions under this Act, use facial recognition software for the following purposes:

(2) En conformité avec les règlements, le registraire peut, seulement dans l'exercice de ses attributions en vertu de la présente loi, utiliser un logiciel de reconnaissance faciale pour l'une ou l'autre des fins suivantes :

- (a) to verify or confirm the identity of a person who applies for or holds
  - (i) a driver's licence, or
  - (ii) a general identification card;
- (b) to maintain the integrity of the registry or prevent abuse of the registry;

- a) vérifier ou confirmer l'identité d'une personne qui demande ou détient :
  - (i) un permis de conduire,
  - (ii) une carte d'identité générale;
- b) maintenir l'intégrité du registre ou empêcher l'usage abusif de celui-ci;

24/10/24  
Date Submitted

  
Signature


(To be filled in by Clerk's Office)  
Date discussed

October 24, 2024

Carried ✓  
Carried as amended  
Negatived  
Time expired  
Debate adjourned  
Ruled Out of Order  
Unanimous consent to withdraw

- |  |   |
|--|---|
| <p>(c) to contribute to the prevention of identity theft and fraud.</p> <p>(3) For the purposes set out in subsection (2), the registrar may compare the photograph of a person who applies for or holds a driver's licence or identification card to</p> <p>(a) other photographs of the person that are contained in the registry; or</p> <p>(b) the photographs of other persons that are contained in the registry.</p> <p>(4) The Commissioner in Executive Council may make regulations</p> <p>(a) prescribing administrative, technical and physical safeguards that the registrar must adopt</p> <p>(i) to protect the confidentiality, security, accuracy and integrity of information about persons obtained by facial recognition software, and</p> <p>(ii) to protect the privacy of persons to whom the information referred to in subparagraph (i) relates; and</p> <p>(b) authorizing the registrar to make facial recognition software available to issuers as defined in section 210.</p> | <p>c) contribuer à la prévention du vol d'identité et de la fraude.</p> <p>(3) Pour l'application du paragraphe (2), le registraire peut comparer la photographie d'une personne qui demande un permis de conduire ou une carte d'identité ou qui en est titulaire :</p> <p>a) à d'autres photographies de cette personne qui figurent au registre;</p> <p>b) à des photographies d'autres personnes qui figurent au registre.</p> <p>(4) Le commissaire en conseil exécutif peut prendre des règlements :</p> <p>a) pour régir les garanties administratives, techniques et physiques que le registraire adopte :</p> <p>(i) afin d'assurer la confidentialité, la sécurité, l'exactitude et l'intégrité des renseignements sur les personnes obtenus au moyen d'un logiciel de reconnaissance faciale,</p> <p>(ii) afin de protéger la vie privée des personnes auxquelles se rapportent les renseignements visés au sous-alinéa (i);</p> <p>b) pour autoriser le registraire à mettre un logiciel de reconnaissance faciale à la disposition des émetteurs tels que définis à l'article 210.</p> |
|--|---|

24/10/24  
Date Submitted

  
Signature

(To be filled in by Clerk's Office)  
Date discussed

- Carried ✓  
Carried as amended  
Negatived  
Time expired  
Debate adjourned  
Ruled Out of Order  
Unanimous consent to withdraw